

The scoop, the action, the issues, the artists! Inclusive of all genres, The Dance Current is a magazine that takes the reader inside the art and culture of Canadian dance. Regular issues include artist profiles, interviews, feature articles, opinions and critical commentary from people in the profession, plus a calendar of events that keeps readers informed about upcoming performances.

The Dance Current is also an indispensable resource and communication tool for the dance professional. The magazine offers free performance listings and a wide range of advertising options for the promotion of performances, events, products and services.

Available by subscription and by single copy at selected newsstands, The Dance Current is essential reading for anyone with an interest in Canadian dance.

RQD members are eligible for a subscription discount!

RQD membre subscription

>>

La nouvelle exclusive, l'action, les questions, les artistes ! The Dance Current est une Magazine qui couvre tous les genres de danses, transporte le lecteur au cœur de l'art et de la culture de la danse canadienne. Chaque numéro compte portraits d'artistes, des entrevues, des articles de fond, des perspectives et des commentaires critiques des acteurs du milieu, en plus d'un calendrier événementiel.

The Dance Current est une ressource et un outil de communication indispensable pour le professionnel de danse. Le magazine diffuse une liste des spectacles gratuits et toute une gamme d'options publicitaires pour la promotion de spectacles, d'événements, de produits et de services.

Offert par abonnement ou à l'unité dans certains kiosques de journaux, The Dance Current est une lecture essentielle pour les passionnées de la danse canadienne.

Les membres de RQD sont admissibles à un rabais d'abonnement!

Abonnement membre RQD

1er juin 2017